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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2556 Viltvårdsfonden

Regeringen har aviserat att Svenska Jägareförbundets allmänna uppdrag tas 
bort. Och nu är det fritt fram för diverse organisationer som är öppet 
motståndare till vår unika svenska allmogejakt att ta del av pengar som betalas 
in av den svenska jägarkåren via jaktkortsavgiften. Organisationer som öppet 
vill förbjuda jakt med löshund, något som i dag är en del av vårt kulturarv. Man 
vill förbjuda jakt med hagelgevär, man vill besiktiga jakttorn. Listan på 
galenskaper kan göras lång, och det är bara att beklaga att man viker ned sig för 
jaktfientliga Miljöpartiet och låter dem sätta agendan. Detta hotar på sikt hela 
vår jaktkultur och det enorma viltvårdsarbete den svenska jägarkåren bidrar 
med varje år och som varit enormt framgångsrikt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Anser statsrådet att förslaget om att ta bort Svenska Jägareförbundets allmänna 
uppdrag kommer att gynna den unika svenska allmogejakten och svenskt 
viltvårdsarbete?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-15
Besvaras senast
2021-04-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


